
Bijgaand de inbreng van de VVD fractie voor het vragenuurtje van de raad aanstaande dinsdag. 
 
Rondom het proces van het plan (IB 19045) 

 Wat is de reden dat na uw laatste toezegging het zolang heeft moeten duren voor het 

presenteren van een startnotitie en niet eens een actieplan? 

 Wat is de status met betrekking tot het nemen van korte termijn acties rondom gevaarlijke 

plekken/kruisingen? En ziet u kans om dit voor het najaar te realiseren? 

 Kunt u aangeven op welke wijze u uw collega’s in het college gaat betrekken in het actieplan 

als het gaat om zichtbaarheid in het verkeer (groenonderhoud alsmede straatverlichting) 

 U heeft aangegeven navraag te doen waarom buurgemeenten (waaronder Leidschendam-

Voorburg) wel de mogelijkheid hebben om een meer repressief beleid te hebben op 

hardrijders door flitspalen te installeren. Wat is hier van het resultaat? 

Rondom specifieke plekken 
 Op de Delftweg is een snelheidsmeter geplaatst die de verreden snelheden ook registreert. U 

heeft eerder aangegeven hier een terugkoppeling op te geven. Klopt het dat autoverkeer 

daar veel harder rijdt dan toegestaan. En heeft u dergelijke registraties ook voor andere 

plekken? 

 Bent u bekend met de (tenminste) drie aanrijdingen die de afgelopen maand op de kruising 

van de Geestbrugweg en de Penninglaan hebben plaatsgevonden? Wat gaat u hier aan 

doen? 

 Kunt u mij toelichten waarom het realiseren van schoolzones voor bepaalde plekken zo lang 

moet duren? 

 
 
Groet, 
 
Menno Ezinga 
 


